
Vitajte na stavenisku ...alebo? 

Podľa čulého stavebného ruchu by sa mohlo zdať, že ide o omyl. Vo vestibule množstvo 

okien a stavebného materiálu, na chodbách viac zamestnancov v reflexných pracovných 

rovnošatách, ako študentov, či učiteľov. Život na fakulte chemickej a potravinárskej 

technológie STU v Bratislave sa nezastavil. Je len poznačený výstavbou Univerzitného 

vedeckého parku, ktorý má priniesť pre dlhodobo najlepšiu fakultu na Slovensku lepšie 

podmienky na výskum. Napriek prvému dojmu, že sem nepatríme, po krátkej a rozpačitej 

prechádzke dlhou chodbou nachádzame prednáškovú miestnosť s označením CH17, za 

dverami ktorej vstupujeme do vľúdneho akademického prostredia. Známe tváre a priateľská 

atmosféra. Pár minút na privítanie a podujatie sa začína.  

Rokovanie konferencie FOO FCHPT STU v Bratislave presne o 14.00 hodine dňa 10.3.2015 

otvára tajomník novozvoleného výboru D. Berkeš. Po privítaní delegátov a hostí - z OZPŠaV 

pani Evy Čahojovej, z vedenia fakulty dekana prof. Ing. J. Šajbidora, DrSc. a predsedu 

akademického senátu  prof. Ing. V. Lukeša, DrSc. a predsedov partnerských odborových 

organizácií fakúlt STU M. Bachratej a M. Štujbera, konferencia postupuje podľa schváleného 

programu. Predsedníčka FOO M.  Reháková prednesie správu o plnení rozhodnutí minulej 

konferencie FOO FCHPT STU a o činnosti výboru za rok 2014. Na záver svojho vystúpenia 

prezentuje Návrh programových cieľov FOO FCHPT STU na rok 2015. Nasleduje Správa 

o hospodárení FOO za rok 2014 a návrh rozpočtu na rok 2015 prezentovaná hospodárkou 

výboru E. Smrčkovou. Predseda revíznej komisie potvrdzuje správnosť a oprávnenosť 

predstavených faktov.  

Prvé slová v diskusii patria hosťom konferencie. Dekan FCHPT STU prof. Ing. J. Šajbidor, 

DrSc. potvrdzuje dobrú spoluprácu Výboru FOO s Vedením FCHPT a ďakuje výboru 

predchádzajúceho funkčného obdobia, najmä predsedníčke B. Papánkovej. Informuje 

o predbežnom rozpočte na rok 2015 a predstavuje základné ciele dlhodobého rozvoja fakulty. 

Pani E. Čahojová sa v diskusii venuje prezentácii a interpretácii údajov týkajúcich sa 

priemerných platov na VŠ v r. 2014. M. Bachratá informuje o tvorbe a spôsobe napĺňania 

elektronickej databázy členov odborov, ako aj o pripravovaných úpravách stanov. Nasledujú 

vystúpenia delegátov z FCHPT, v ktorých riešia predovšetkým veci, ktoré trápia 

zamestnancov fakulty už dlhodobejšie – vybudovanie bezbariérového vstupu na fakultu, 

otázky bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci, spôsoby získavania mladých pracovníkov pre 

členstvo v odborovej organizácii. 

Konferencia FOO FCHPT STU sa blíži k svojmu záveru. Schválenie uznesení, Programových 

cieľov na rok 2015, povzbudenie a poďakovanie všetkým prítomným. Držme palce, aby 

v čoskoro zrekonštruovanej budove FCHPT STU našli výborné podmienky na svoj vedecký 

rozvoj pedagógovia, vedci a študenti, a zároveň sa darilo realizácii návrhov, otvorenému 

kontaktu a spätnej väzbe zamestnancov, ktorých sprostredkovateľom je i FOO. 
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